
J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének rendkívüli ülésén 2011. február 10-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak:  Kochnyák Sándor,  Nebehaj Rudolfné,  Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

Napirendi pontok:  

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

2. Költségvetési rendelet  

3. Ad hoc bizottság létrehozása telekügyekben 

4.   Egyebek 

 

1.  Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Gaál Lajos:  Február 1-én megtörtént a munkaterület átadás a Dózsa György utcában. A munka 

vasbeton szereléssel indult az alapozásnál, betonozás akkor lesz, ha jobb idő lesz.  

A helyszínen is megnéztük a nagy suvadást a szőlők között, de az egy korábban betemetett 

vízlevezető árok beszakadása. A lakók mondták, hogy nagyon sok víz jön le a magánterületekről, 

kertekből. Ennek ellenére felajánlotta, hogy egy vállalkozóval közösen létrehoznak egy övárkot, 

de magán területre csak engedéllyel mehetnek, csak közös megegyezéssel. Csak segítséget 

tudunk nyújtani a szervezésben 

Újabb vis maior eset történt az Iskola utcában, egy régi pince beszakadt, a vízcső is eltört, 

szerencsére a pincékben  nem tett kárt. A szolgáltatók példátlan gyorsasággal jöttek, vizesek, 

gázosok, azt ígérték, estére helyre áll az ideiglenes ellátás.  A megyei katasztrófavédelem is 

kijött. 6 M Ft-ot kérhettünk előlegként, mert ez a 9. vis maior, ami a faluban tavaly nyár óta 

történt. Azt ígérték, jövő héten itt lesz az előleg. Ez a másik olyan hely, ahol házak is vannak 

veszélyben.  

Simonek Antal: Az építésvezetővel beszélgetet, meg van bontva a partfal, nem lesz -e az 

enyhébb időben megcsúszás, nem lesz injektálás? Nehogy nagyobb legyen a kár. 

Gaál Lajos: Nem az ott dolgozókkal kell beszélni, nem ismerik a szerződést. Kedden volt 

egyeztetés. Felelős vezető nyilatkozta, hogy párhuzamosan elkezdik. 

Nebehaj Rudolfné: Kint voltak a partfalasok, megnyugtató magyarázatot adtak. Az Eon viszont 

még nem helyezte át az oszlopot, most elég veszélyes. 

Simonek Antal: Ha megegyeztetek abban, hogy így fog történni, addig is valami látszatának 

kellene lenni, hogy nekilátnak a munkának. Itt nem látszik. 

Gaál Lajos: Miután nem ismerem a munkamenet, én azt hiszem, ők úgy látták volna, hogy más 

is kell, biztosan meg tették volna. Minden kedden itt vannak, fel lehet tenni a kérést. 

Vöröskői István: Előző hónapban kaptunk egy levelet, hogy miért nem történt semmi, most meg 

az a baj, hogy történt. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 



A Képviselők 6 igen szavazattal a beszámolót elfogadták. 

 

2. Napirendi pont 

Költségvetési rendelet 

Gaál Lajos: A költségvetési anyag ki lett küldve. A Pénzügyi Bizottság hétfőn tárgyalta. 

egyetlen ponton volt kérdéses. Az iskola felújításra betervezett 800 e Ft-os összege. Közben 

magyarázatot adott az igazgató asszony. Így javasolja 400 e Ft beállítását. 

A Képviselők 6 igen szavazattal támogatták a javaslatot. 

 

Nebehaj Rudolfné: A nem képviselő tagoknak nem javasolja a havi 5000.-Ft-ot.  

Kissné Dinnyés Szilvia: Itt valami elírás történt, az nem havi, hanem alkalmanként. Ez évi 2-3 

alkalmat jelent. 

Vörösökői István: Maradjon meg, s mindenki maga dönti el, hogy felveszi vagy felajánlja 

valami nemesebb célra.  

Nebehaj Rudolfné: Ez úgy már jobban hangzik. 

Gaál Lajos: Akkor először Vöröskői István javaslatáról szavazzunk!  

Aki egyet ért a javaslattal, kézfelemeléssel szavazzon! 

A képviselők 4 igen szavazattal támogatták a javaslatot. 

 

Nebehaj Rudolfné:  A polgármester költségtérítéséről is készült előterjesztés. Kérdezi a 

képviselőket, hogy az előterjesztést elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testölet 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

8/2011.(II. 10.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Gaál Lajos polgármester 

költségtérítését 121.748.- Ft-ban állapítja meg. 

Felelős: Vöröskői István alpolgármester 

Határidő: 2011. február 10. 

 

Gaál Lajos: Kérdezi a képviselőket, hogy a képviselők tiszteletdíjáról szóló rendeletet 

elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2011.(II.10.) önkormányzati rendelete a képviselők tiszteletdíjáról 

 

Gaál Lajos: Kérdezi a képviselőket, hogy az Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 

rendeletet elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

Kesztölc község 

Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2011. (II.10.) önkormányzati rendelete az Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről 

 

 



3. Napirendi pont 

Ad hoc bizottság létrehozása telekügyekben 

Gaál Lajos: Sajnos a képviselő-testület létszámának lecsökkenése miatt kevesebb bizottságot 

tudtak létrehozni, így ebben ciklusban nincs településfejlesztési bizottságunk. A munkájukra 

viszont szükség lenne, mert több olyan kérelem érkezett be, amit alaposan meg kellene vizsgálni. 

Javaslat készült egy ad hoc bizottság létrehozására. Szivek Pétert javasolta a bizottság 

vezetőjének, aki a tagokat is megnevezte. Egy képviselő tagja lenne: Kochnyák Sándor, kültag: 

Hertlik Mihály. 

Radovics Istvánné: Lehet-e hivatali dolgozó a bizottság tagja?  

Bognárné: Nem, de segítőként, jegyzőkönyv-vezetőként, ügyintézőként lehet.  

Gaál Lajos: Kérdezi a képviselőket, hogy a javasolt bizottság létrehozásával egyet értenek-e? 

A Képviselő-testület 3 igen és 3 nem szavazattal nem hozott döntést. 

Gaál Lajos: Jelenleg van három eldöntendő ügy, melyből egy képviselőtársunkat érinti, akkor 

mi legyen ezekkel. 

Nebehaj Rudolfné: Őt érinti az egyik ügy, de már elhatározta, hogy visszavonja kérését, s amíg 

képviselő, nem kíván ilyen jellegű kéréssel élni. Számára fontos a település – ingatlanok 

vonatkozásában – történő rendezettsége, s a továbbiakban szívesen rész vállal ezekből a 

feladatokból. 

Gaál Lajos: Akkor még egyszer kérdezi a Képviselőket, hogy kizárólag ezekben az ügyekben  

létrehozandó ad hoc bizottság létrehozásával egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal a következő határozatot hozta:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

9/2011.(II. 10.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a folyamatban lévő két ingatlanügy előkészítésére létrehoz 

egy ad hoc bizottságot, melynek képviselő tagja Szivek Péter és Kochnyák Sándor, kültag 

Hertlik Mihály. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. február 10. 

 

4. Napirendi pont 

Egyebek 

Gaál Lajos: Több intézkedést tervez a közeljövőben. Az egyik a közterületen tárolt anyagok, 

hidak állapotának felülvizsgálata, az esetleges felszólítások kiküldése, különös tekintettel a 

roncsautók tárolására. Február végén újra ellenőrzésre fog kerülni, hogy a felhívásoknak eleget 

tettek-e az érintettek. Ugyancsak tervezi, hogy az adóbehajtások területén szigorodjanak az 

eljárások. Ha a türelmi idő lejárt, át kell adni a végrehatónak. 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos az ülést bezárta. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 


